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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

ln BN DeStem van 17 februarijl. leest de VLP dat de Sint Jan volgens wethouder Theunis een

cultuurtempel moet worden en dat mag ook wat geld kosten, aldus de wethouder.

Het bevreemdt de VLP dat de wethouder dit voor ogen heeft, gezien de gemeente volgens onze

gegevens geen eigenaar is van het pand en daarnaast de kerk wel een samenkomstplaats is voor

grotere evenementen. Denk hierbij aan de Colsensation spinning marathon en de nieuwjaarsreceptie

van de gemeente zelf.

De fractie van de VLP denkt wel dat er een betere en bredere functie moet zijn voor de Sint Jan,

waarbij vaker het publiek de kerk kan gebruiken voor activiteiten, maar de VLP ziet niets in de

opvatting van de wethouder dat een feestje er niet bij zou horen.

Roosendaal wil zich op de kaart zetten, wil erg graag jonge inwoners aan zich binden in plaats van ze

de stad uit zien trekken. Het is dan nodig dat er ook een feest kan worden gegeven in een geschikte

ruimte. Vele zalen en ruimtes in Roosendaal (en de regio) zijn al dicht gegaan de laatste jaren. De

overige zalen staan onder grote druk, de Sint Jan kan hier juist uitkomst bieden gezien haar grootte

en omvang, daar horen nou eenmaalzo nu en dan evenementen bij van groots formaat.

De VLP wil ervoor waken dat we te klein gaan denken, en zo de stad weer op slot gooien.

Daarover heeft de fractie een aantal vragen:

1. Klopt het dat de gemeente geen eigenaar is van de Sint Jan? Op welke wijze gaat de

gemeente haar invloed aanwenden om toch iets met de kerk te gaan doen en met welke

partijen is ze daarover in gesPrek?

2. Hoe worden de Roosendalers betrokken bij de totstandkoming van een toekomstige invulling

van de Sint Jan?
3. Hoeveelvierkante meter heeft de Sint Jan t.b.v. evenementen en welke andere locaties in

Roosendaal hebben eenzelfde oppervlakte voor evenementen beschikbaar?

4. Moeten we de uitspraken in de krant zo interpreteren dat u per definitie af wil van grote

evenementen in de Sint Jan, of dat u er alleen geen fan van bent?

5. De extra gelden die nodig zijn om te investeren in de Sint Jan, welke gevolgen heeft dat voor

de huidige twee cultuurhuizen (De Suite en Bovendonk)? lndien dit geen gevolgen heeft, hoe

ziet u dan de continuering van deze twee culturele hotspots?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

4.

Het klopt dat de gemeente geen eigenaar is van de Sint Jan. Monumentenfonds West-Brabant
is eigenaar en het beheer is in handen van Monumentenbeheer van de provincie. De
huurovereenkomst met de huidige huurder is verlopen. We hebben de bestuurder van het
Cultuurcluster gevraagd te ondezoeken hoe het gebouw als Culturele hotspot kan worden
ingezet voor de stad. We zijn hier nauw bij betrokken als gemeente.
De eerste stap is het onderzoek naar haalbaarheid. Bij het haalbaarheidsonderzoek is de
bestuurder van het Cultuurcluster in gesprek met veel verschillende partijen over
samenwerking en planvorming. Als er een haalbaar ontwerp ligt worden vervolgstappen in de
communicatie gepland.
Locaties in Roosendaal met een vergelijkbaar oppervlak als de St.Jan zijn er inderdaad beperkt.
De ruimtes die er zijn, bijvoorbeeld de Schouwburg, zijn niet altijd beschikbaar voor
grootschalige evenementen. Dat soort evenementen vindt nu plaats bijde Stok of in het
Vrouwenhof. De St.Jan is echter ook beperkt geschikt voor grootschalige evenementen. Het
gebouw is erg gehorig en daardoor is er bij grote evenementen snel geluidsoverlast.
De ervaring van afgelopen jaren leert dat de exploitatie van de St.Jan met enkele grote
evenementen niet rendabel te maken is. Het is onze inzet om de St.Jan vaker overdag en 's
avonds open te kunnen stellen zodat het gebouw weer gebruikt wordt door de Roosendalers
voor vieringen en ontmoetingen die goed aansluiten bij het cultuur historische karakter van het
gebouw.
Eventuele extra gelden die nodig zijn om in de St.Jan te investeren hebben geen gevolgen
voor Cultuurhuis Bovendonk. Er zijn eerder mogelijkheden om elkaar te versterken. De
bestuurders van beide organisaties zijn hierover reeds in gesprek. Zoals met uw Raad
afgesproken wordt het Cultuurhuis de Suite momenteel geëvalueerd. U wordt hier binnenkort
nader over geïnformeerd.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,
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